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PROTOKOLL NR 7-2022 
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med styrelsen för Svenska Älghundklubben 
 
 Tid: Söndag 25 september 2022 

Plats: Zoom 
 
 Medverkande styrelseledamöter  
 Matts-Olof Mattsson Urban Nilsson 
 Leif Lundberg Sebastian Tång  
 Jan-Anders Thorud Carro Åkersten 
 Peter Liljergren  Mikael Wallén, från §8 

 Förhindrad 
 Jens Karlsson 

 Adjungerad 
 Mona Sundqvist 

 

§ 1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE 
Matts-Olof Mattsson hälsar alla välkomna och förklarar zoommötet för öppnat. 

 
§ 2. DAGORDNING 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna dagordningen. 

 
§ 3. SKK VISION 2030, MÖTE ZOOM 4 OKTOBER 

Inbjudan har gått ut till samtliga klubbar. Endast en anmäld vilket visar att klubbarna inte förstått 
vad det kan innebära om vi inte för vår talan som jägare i allmänhet och älghundsägare i 
synnerhet. 

 Styrelsen beslutar att 
- Ärendet tas upp på ordförandekonferensen. 
- Påminna klubbarna om mötet. 

 
§ 4. SVEDEA 

Matts-Olof informerade om mötet med Svedea där Jan-Anders, Matts-Olof, Jens och Mona 
deltog. Svedea är positivt inställda och lyhörda till ett utökat samarbete.  Erik Rindborg kommer 
att delta på ordförandekonferensen i Åre. Odd Einar Bruem försöker även delta vid 
vildsvinsmästerskapet i december. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna rapporten. 
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§ 5. VILTVÅRDSFONDEN 
Med anledning av det erhållna verksamhetsbidraget från Viltvårdsfonden ska SÄKs räkenskaper 
granskas av en auktoriserad eller godkänd revisor eftersom bidraget utgått med mer än fem 
prisbasbelopp. Därutöver ska redovisningen även innehålla en redogörelse för vad som har gjorts 
och vilka resultat som uppnåtts. 
 

 Styrelsen beslutar att 
- Matts-Olof och Mona utreder frågan vidare. 
- I övrigt godkänna rapporten. 

 
§ 6. ANSÖKAN MEDEL AVELSFORSKNING, ÖGON 

Matts-Olof informerade om den insända bidragsansökan gällande avelsforskning och 
ögonundersökningar för jämthund. SKK har återkopplat och önskar utförligare information. Åsa 
Magnusson Juberget ansvarar för kompletteringen. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna rapporten. 

 
§ 7. INFORMATION VILDSVINSMÄSTERSKAPET 

Jens ej närvarande varför punkten utgår.  
  

§ 8. STYRELSEJAKT 
Carro har undersökt möjligheten att bereda styrelsen tillfälle till en vildsvinsjakt i samband med 
kommande Vildsvinsmästerskap. Hon meddelar att det finns mark och hundar till förfogande. 

Styrelsen anser att det är ett utmärkt utbildningstillfälle och tackar för möjligheten. 

 Styrelsen beslutar att 
- Carro bereder ärendet vidare. 

 
§ 9. RAS 

Matts-Olof informerar att skrivelsen med synpunkterna på RAS-dokumentet för jämthund har 
skickats till rasklubben. 

RAS-dokumentens utformning och innehåll diskuterades. Det skiljer sig idag ganska mycket mellan 
de olika raserna. Önskvärt att RAS för våra raser har likvärdigt innehåll och utseende. 

 Styrelsen beslutar att 
- Ge Avelskommittén i uppdrag att förbereda en skrivelse till SKK/AK om likriktning av RAS-

dokumenten där alla klubbar har att följa samma mall i både utseende och innehåll. 
- I övrigt godkänna rapporten. 

 
§ 10. ORDFÖRANDEKONFERENS I ÅRE 

Matts-Olof har satt upp en preliminär dagordning som förevisades. 

Även ett körschema för hela helgen presenterades. Ordförandekonferensen inleds fredag 16.00. 
Vid behov fortsätter konferensen under lördagen. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna rapporten. 
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§ 11. SKK/DK, SVENSKA RASER 
Urban informerar om SKK/CS-protokoll nr 4-2022. I protokollet klargörs att en praktisk jaktdag 
innebär ett jaktprov där hunden går till pris. SKK/CS beslutade i samma protokoll att krav på 
praktisk utbildning i form av aktivt deltagande vid jaktprov ska stå kvar som tidigare och DK följer 
gällande regler för utbildning av exteriördomare i Sverige. 

 Styrelsen beslutar att 
- De exteriördomare som ska vidareutbilda sig på våra raser har att följa Regler och riktlinjer för 

utbildning av exteriördomare.  
- Utställningskommittén får i uppdrag att svara på SKK/DKs begäran om namnförslag, att gängse 

riktlinjer skall följas och att det även är SÄKs styrelses fasta åsikt. CC till SÄK och SKK/CS. 
 

§ 12. EXTERIÖRDOMARKONFERENS 2023 
Urban informerar om att programmet kortats ned till två dagar av kostnadsskäl. SKK kommer inte 
höja ersättningen á 75% max 100.000 förrän 2024. 

Det arbetas för fullt med kompendierna som ska vara färdigställda i november. Ett par av 
domarna närvarade vid Rättviksutställningen för komplettering av fotobanken. Ove Johansson 
SKK/CS är utsedd till moderator. I övrigt ligger vi bra till tidsmässigt. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna rapporten. 

 
§ 13. RAPPORT FRÅN NORDISKA MÄSTERSKAPEN 

Peter berättar, i egenskap av det svenska lagets lagledare, om mästerskapet som ägde rum i östra 
delarna av Finland den 10 september. Högtidlig invigning med bl.a. nationalsång. Både 
Borgmästare och kommunstyrelse var på plats.  
Möjlighet att starta ytterligare ett prov för de deltagare som önskade. Försöka höja status på 
arrangemanget.   
Det svenska laget vann lagtävlingen men den bästa enskilda prestationen stod en finsk spets från 
Finland för. 

 Styrelsen beslutar att 
- Peter skriver om NM i Älghunden. 
- I övrigt godkänna rapporten. 

 
§ 14. ALLMÄNNA RÅD, AR 

Förelåg en reviderad version av AR-P Riktlinjer för jaktprovsansvarig men också nya riktlinjer för 
fullmäktig, provledare och kollegium i klubben, AR-Pa. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna AR-P Riktlinjer för jaktprovsansvarig och AR-Pa Riktlinjer för fullmäktig, provledare 

och kollegium i klubben. 
- Vidareförmedla de båda dokumenten till ansvariga i klubbarna. 
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§ 15. ÖVRIGA ÄRENDEN 
Inkommit förslag från GÄK om stadgerevidering av §10, SÄKs valberedning. 

 Styrelsen beslutar att 
- Matts-Olof kontaktar Sven-Olov Bergman för komplettering av förslaget. 
- Ta upp ärendet i samband med ordförandekonferensen för avstämning om det är 

ordförandens gemensamma mening. 
 

§ 16. RAPPPORTER FRÅN KOMMITTÉERNA 
Datakommittén: Uppdaterat i Provdata, dock lite småfix kvar. 
Utställningskommittén: Kommer att satsa på en förberedande utbildning för exteriördomare för 
att få domare från egna led. I dagsläget finns 4-5 intresserade. 
Vidare informerar Urban om en händelse i samband med utställning där en uppfödare och 
ringsekreterare inte följt gällande regelverks. Ringsekreteraren är sedermera anmäld av 
lokalklubben. Situationen diskuterades ingående. 
Jaktprovskommittén: Mikael utreder frågan vidare med Plotthundklubbens ansvariga gällande 
björnprovet och framtida championat. 
Medlems- och rekryteringskommittén: Urban informerade att ÖSÄKs policy för sexuella 
trakasserier skickats vidare till SKK. De ser positivt på policyn och den ligger nu uppe hos CS. SKK 
har dock klargjort att det finns klara direktiv om något sådant händer. Då är det SKKs 
Disciplinnämnd som ska handha ärendet och inte lokal- eller specialklubb. 

 Styrelsen beslutar att 
- Styrelsen anmäler uppfödaren till Disciplinnämnden för vidare utredning kring händelsen i 

samband med utställningen.  
- I övrigt godkänna kommittéernas rapporter. 

 
§ 17. NÄSTA STYRELSESAMMANTRÄDE 

Inget beslutas om nästa möte. Vid behov i samband med Vildsvinsmästerskapet i Gimo. 
 

§ 18. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING 
Matts-Olof tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet för avslutat. 

 
Vid protokollet: Justeras: 

 
 
     
Mona Sundqvist Matts-Olof Mattsson 
Sekreterare Ordförande 


